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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΠΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΙΣΕ 
 

Την Παρασκευή 13-9-2019, ο Πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου Έβρου κ. Ανδρέας Παπανδρούδης, 
συναντήθηκε στα γραφεία της Διοίκησης του ΕΟΠΥΥ με τον Πρόεδρο του ΕΟΠΥΥ κ. Πλαγιανάκο, παρουσία του Δ/ντή 
Οικονομικών Υπηρεσιών κ. Μπαρούς. 

Η συνάντηση έγινε με πρωτοβουλία του κ. Παπανδρούδη, ο οποίος έθεσε δύο ζητήματα: 
1. Την άμεση αποπληρωμή όλων των οφειλών έως 31-12-2011 των ενταχθέντων στον ΕΟΠΥΥ Ταμείων προς τους 

γιατρούς. Τονίστηκε το απαράδεκτο της δεκαετούς και πλέον εκκρεμότητας του θέματος, το οποίο πρέπει 
οπωσδήποτε να διευθετηθεί άμεσα. 

2. Το ζήτημα της απουσίας συμβεβλημένων με τον ΕΟΠΥΥ γιατρών στον Έβρο, από την ίδρυση ακόμα του 
ΕΟΠΥΥ. Στις περισσότερες ειδικότητες δεν υπάρχουν συμβεβλημένοι ιατροί και σε κάποιες υπάρχουν 
ελάχιστοι, οι οποίοι σαφώς δεν μπορούν να καλύψουν επαρκώς τον πληθυσμό. 
Ζητήθηκε, στα πλαίσια της προκήρυξης νέων θέσεων συμβεβλημένων γιατρών του ΕΟΠΥΥ (κλινικών – 
κλινικοεργαστηριακών), να δοθούν αρκετές θέσεις στον Ν. Έβρου, αναλογικά με τον πληθυσμό του, ώστε να 
καλυφθούν τα κενά που υπάρχουν. 

Επιπλέον, επανάφερε το παλαιότερο αίτημα του Ι.Σ. Έβρου, για αποζημίωση του ασθενούς, όταν 
επισκέπτεται μη-συμβεβλημένο γιατρό, όπου απουσιάζει συμβεβλημένος σε μία ειδικότητα στα όρια ενός 
Καλλικρατικού Δήμου, με το ίδιο ποσό που αποζημιώνεται ο συμβεβλημένος γιατρός στην αντίστοιχη ειδικότητα, 
όταν εξετάζει τον ασφαλισμένο του ΕΟΠΥΥ. Είναι άδικο, και συνιστά δυσμενή διακριτική μεταχείριση, ενώ οι 
ασφαλισμένοι όλης της χώρας πληρώνουν τις ίδιες εισφορές, να μην έχουν τις ίδιες δυνατότητες στην παροχή 
υπηρεσιών υγείας. 

Για το πρώτο ζήτημα των οφειλών, ο Πρόεδρος και ο Δ/ντής Οικονομικών του ΕΟΠΥΥ ενημέρωσαν τον κ. 
Παπανδρούδη ότι τα Ταμεία των οποίων τις οφειλές έχει αναλάβει να αποπληρώσει ο ΕΟΠΥΥ είναι: ΟΠΑΔ-
ΤΑΥΤΕΚΟ-Οίκος Ναύτου. Γι αυτά τα Ταμεία ειπώθηκε ότι υπάρχουν πιστώσεις, ότι θα εξοφληθούν σύντομα και σε 
καμία περίπτωση δεν παραγράφονται οι οφειλές. 

Για τα υπόλοιπα Ταμεία, διευκρινίστηκε ότι υπεύθυνος είναι ο ΕΦΚΑ για την αποπληρωμή των οφειλών. 
Για το δεύτερο θέμα των συμβάσεων, από τον Πρόεδρο του ΕΟΠΥΥ τονίστηκε ότι είναι γνωστές οι ελλείψεις 

που υπάρχουν σε όλη τη χώρα και η ακριβής κατάσταση ήδη έχει τεθεί υπόψη της πολιτικής ηγεσίας, η οποία θα 
πάρει τις σχετικές αποφάσεις. 

Θεώρησε δε, πολύ λογικό το αίτημα για αποζημίωση των ασφαλισμένων όταν δεν υπάρχουν σε μία περιοχή 
και ειδικότητα συμβεβλημένοι ιατροί. Στο ζήτημα αυτό ο ΙΣ Έβρου θα επαναφέρει εγγράφως το σχετικό αίτημα 
στον ΕΟΠΥΥ. 

Οι συνάδελφοι να γνωρίζουν και να είναι βέβαιοι, ότι ο ΙΣ Έβρου αφενός θα παρακολουθεί στενά την 
αποπληρωμή οφειλών των Ταμείων αρμοδιότητας ΕΟΠΥΥ, αφετέρου θα απευθυνθεί στην ηγεσία του ΕΦΚΑ για τα 
υπόλοιπα ταμεία. 

Με τιμή 
Για το Δ.Σ του Ι.Σ.Ε. 
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